
Z A P I S N I K 

  
seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 22. 9. 2010, ob 15:00, v sejni sobi IJS. 
  
Prisotni:   M. Gams, J. Jakofčič, I. Zajc, M. Štraus, R. Pergarec, G. Kramberger, J. Pungerčar, Z. Jernejc, M. 

Koželj, G. Tavčar, I. Falnoga. 

  
Odsotnost opravičili: T. Ručigaj, A. Fekonja, C. Filipič, D. Zupančič. 
  
  
  
1. Potrditev zapisnika prejšnje seje (1. 9. 2010) 
  
2. Stavka (javni sektor – J. Posedi) 
  
3. Volitve in reorganizacija Konference vis. šolstva in znanosti SVIZ 
  
4. Sindikalni izlet 
  
5. Solidarnostna pomoč 
  
6. Razno 
  
  
  
  

Ad 1) 
  
Zapisnik prejšnje seje je bil sprejet brez pripomb. 
  

Ad 2) 
  

M. Gams je prisotne seznanil s trenutnimi razmerami v pogajanjih med sindikati in vlado o zamrznitvi plač. 
Sindikati javnega sektorja so še vedno razdeljeni na Konfederacijo sindikatov javnega sektorja, ki jih 

zastopa Branimir Štrukelj in ostalimi sindikati javnega sektorja, ki jih zastopa vodja pogajalske skupine 

Janez Posedi. Kot sedaj kaže, se je za aneks odločilo premalo sindikatov javnega sektorja, zato bo vlada 
spremenila zakon, ki bo omogočal sprejetje glede na številnost članov sindikata. J. Posedi je že zbral 7000 

podpisov za razpis referenduma proti spremembi zakona. Za izvedbo referenduma pa je potrebno zbrati še 
40. 000 podpisov. Če referendum uspe, bo potrebno upoštevati kolektivno pogodbo. 
IO SVIZ/IJS je soglasno sprejel sklep, da bo v primeru stavke predsednik IO SVIZ/IJS pripravil 
dopis  deklarativne podpore sindikatom, ki bodo stavkali. 
  

Ad 3) 
  
M. Gams je IO seznanil, da bodo v začetku oktobra volitve predsedstva in predsednika  Sindikalne 
konference visokega šolstva in znanosti, kjer tudi na predlog SVIZ/IJS kandidira za predsednika 

konference. Konferenco sestavljajo sindikalni zaupniki, zato je pozval vse sindikalne zaupnike na IJS, da 

se konference oz. volitev zanesljivo udeležijo. 
  

Ad 4) 
  



D. Bevc je prisotne seznanil s predlogom za enodnevni sindikalni izlet. Za izlet je po trodnevnem izletu 
ostalo še 1.400 €. Zaradi predloga, da se sredstva, ki so ostala od trodnevnega izleta, dodeli tistim 

članom sindikata, ki jih je prizadela z elementarna nesreča (poplava), je IO soglasno sprejel sklep, da se 
ugotovi glede na to, da je finančni plan sprejela skupščina sindikata, na kakšen način je to možno 

izpeljati, da bo v skladu s pravili sindikata. Do takrat pa se predlog za izlet zadrži. 
  

Ad 5) 
  
IO SVIZ/IJS je soglasno sprejel sklep, da se dodeli solidarnostno pomoč članu sindikata (elementarna 

nesreča – poplava) v višini 250 €. 
  

Ad 6) 
  
IO je soglasno sprejel sklep, da se članstvo obvesti po el pošti o možnosti pridobitve solidarnostne 

pomoči v primeru elementarne nesreče tako pri sindikatu in na podlagi 60. člena KPRD. 
  
IO SVIZ je sprejel predlog D. Bevca, da se G. Kramberger, I. Zajc in D. Bevc sestanejo s predstavnikom 

Prve osebne zavarovalnice. Sestanek naj bi bil v drugi polovici oktobra. Namen sestanka je poiskati možnosti 
za morebitno znižanje stroškov, ki jih sedaj vplačujejo zavarovanci. 
  
  
  
Seja je bila končana ob 16.uri. 
  
  
  
  
  
Sestanek sta vodila M. Štraus in M. Gams. 
  

  

  
  

Zapisal: Dušan Bevc 
  
  

  
  

Poslano:           - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                        - vsem članom NO SVIZ/IJS 
                        - predsedniku ZS IJS 
                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                        - direktorju IJS 
                       - svetovalcema direktorja 
                        - v. d. sekretarke IJS 
                        
 


